
 

 

 

 

 

Tomelilla Golfklubb 

 

Årsmöte                         
    

    
Torsdagen den 18 mars 2021 kl 1900 

Årsmötet genomfördes digitalt. 

Närvarande i klubbhuset  var: Kenth Bergström, Siv Jensen, Lisa Jönsson, Kjell-Ove Lundin 

samt Alla Lundblad (RF Sisu Skåne) som bistod klubben i genomförandet av mötet. 

 

 

Närvarande: 49 personer 

 

Kenth Bergström hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

 

     § 1.  Fastställande av röstlängd för mötet. 

             Mötesdeltagare hade registrerats genom anmälan via mejl till klubben. 

   

     § 2.  Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt. 

             Mötet godkände att årsmötet hade utlysts på rätt sätt. 
 

     § 3.  Fastställande av föredragningslista. 

             Godkändes. 

 

     § 4.  Val av ordförande och sekreterare för mötet. 

              Kenth Bergström valdes som ordförande. 

              Kjell-Ove Lundin valdes som sekreterare. 

 

      § 5.  Val av två protokolljusterare, som jämte ordföranden och sekre- 

               teraren, skall justera protokollet. Christer Persson och Lisbeth Frank valdes.   

              Allan Lundblad utsågs till rösträknare. 

                   

 

       §6.   a) Styrelsens verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 2020 har funnits tillgänglig 

               på kansliet, bifogats i kallelsen samt presenterades på mötet. 

              Verksamhetsberättelsen godkändes och lades till handlingarna. 

               b) Styrelsens årsredovisning (resultat och balansräkning) för det senaste räken- 

               skapsåret 2020, godkändes och lades till handlingarna. 

 



 

 

 

 

 

      § 7   Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksamhets- 

              och räkenskapsåret 2020. 

              Annika Hjerling läste upp revisionsberättelsen. Revisorerna föreslog årsmötet 

              att ge styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2020. 

             

     § 8   Fastställande av resultat- och balansräkning, samt disposition av överskott resp 

             underskott, i enlighet med balansräkningen. 

             Årsmötet godkände dessa och lades till handlingarna.       

  

    § 9.  Fråga om ansvarsfrihet för den tid revisionen avser, 2020. 

            Styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 

 

    § 10. Fastställande av medlemsavgifter, övriga utgifter, medlemslån, verksamhetsplan samt   

             budget för det kommande verksamhets- och räkenskapsåret. 

             Dessa fastställdes och godkändes av årsmötet. 

 

    § 11. Val av 

             (a) klubbens ordförande, för en tid av 1 år. Kenth Bergström valdes (omval) 

             (b) halva antalet (tre) ledamöter i styrelsen för en tid av 2 år. Siv Jensen (omval), 

                   Eskil Persson (omval) och Ulla – Stina Lindberg ( nyval) valdes. 

             (c) tre suppleanter i styrelsen för en tid av 1 år. Tome Najdovski (omval), Thomas 

                   Lindberg (nyval) och Marie de la Motte (nyval) valdes. 

             (d) 2 revisorer jämte suppleant för en tid av 1 år. I val får styrelsens ledamöter ej 

                   deltaga .Annika Hjerling (omval), Per-Olof Svensson (omval) och Tomas 

                   Johansson (omval) valdes. 

             (e) 3 ledamöter i valberedningen för en tid av 1 år, av vilka en skall utses som 

                   ordförande. Inga Olofsson (omval) tillika ordförande, Åke Persson (omval) 

                   Patrik Ahlsén (omval) valdes. 

             (f) ombud till GDF:möte. Kenth Bergström valdes. 

 

     § 12. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner. 

              En del motioner har inkommit. Dessa förslag/motioner lämnades vidare till bolaget 

              då dessa i huvudsak syftar på banan och dess utformning. Kristian Hägglund svarade 

              på dessa samt kommer att lämna skriftliga svar till motions/förslagsställarna. 

 

     § 13. Övriga frågor (information och diskussion) 

 

• Prisutdelning KM. 

Segrare och klubbmästare i herrklassen blev Fredrik Andersson, i damklassen Anna Siljedal 

och i juniorklassen segrade Fredrik Nilsson. 

I ålders KM segrade i H 40 Fredrik Andersson,  H50 Håkan Ohlsson,  H 60 Kenth Bergström,  

H70 Åke Persson och H75 Tommie Håkansson. Inga damer deltog i ålders KM. 

Alla pristagare kommer att anslås på anslagstavlan på klubben. Dessa kan avhämta sina priser 

i kansliet. 

• Kenth Bergström avtackar avgående Sven Gunnarsson, Mikael Eklund och Roland 

Persson för deras insatser i styrelsen. 

• Ålders- KM planeras i juni 2021 

• Kristian Hägglund informerar: 



 

 

 

 

 

1. Ca 25 000 rundor har spelats på banan under 2020, jämfört med ca 20-21 000 u.nder 

2019. Vi är i dagsläget 884 medlemmar, vilket är 25 fler i år än i fjor vid samma tid. 

Det pekar på ett medlemsantal på + 1000 vid årets slut. 

2. Medlemsavgifterna finns på ”nya” hemsidan. Mejla gärna in synpunkter för att 

ytterligare förbättra hemsidan. 

3. Byggnationen av golf/padelhallen går enligt plan. Planerad invigning i juli. 

Kaffeautomat kommer att finna i hallen. 

4. En arbetsgrupp är igång med en långsiktig 5-årsplan för anläggningen. Det som är på 

gång är: arbete runt klubbhuset, ny putt- och chipgreen, möjlighet att ställa vagnar 

under tak, tee-arbeten, underhåll av bevattningssystemet samtidig ny form på driving-

range. 

5. Det är för närvarande tävlingsstopp. Klubben följer SGF:s rekommendationer. Dessa 

kommer att uppdateras veckovis framöver och presenteras på hemsidan. Inga 

tävlingar, inga scorekort och inga resultat meddelas. Social/trivselgolf får förekomma. 

 

 

 

 

 

  Kenth Bergström tackade alla för visat intresse och avslutade mötet. 

 

 

 

 

……………………  …………………….. 

Kjell-Ove Lundin, sekr  Kenth Bergström, 

ordförande 

 

 

 

…………………….  …………………….. 

Lisbeth Frank justerare  Christer Persson justerare 

   

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

         

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

     

    

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


